
Primarul din Ghindãreºti are ca
prioritate în acest an finalizarea
unei sãli de sport, dar ºi a reþelei
de canalizare din localitate  

Primãria Ghindãreºti sperã
ca în varã sã inaugureze sala
de sport din localitate, obiectiv
ce se deruleazã prin Compania
Naþionalã de Investiþii. Pentru
anul 2012, ºeful autoritãþii
locale are în plan finalizarea
canalizãrii ºi a staþiei de epurare
din localitate. Primarul Simion
Vasile susþine cã s-a realizat
deja 30% din proiect.
„Momentan, lucrãrile la sistemul
de canalizare au fost sistate
din cauza t impului .  De
asemenea, aºteptãm fonduri
pentru continuarea
construcþiei“, a precizat ºeful
autoritãþii locale.

Primarul Valentin Vrabie:
„Este Crãciun când vrea Nicuºor
Constantinescu!“ 
Darurile pentru Pomul de Crãciun sosesc abia luna
aceasta în judeþ. Elevii vor primi cadourile la începutul
lunii februarie. Potrivit primarului, în comuna Peºtera,
Moºul va veni pânã pe data de 7 februarie. „Cei de la
Consiliul Judeþean nu ne-au dat niciun leu pentru
încãlzirea ºcolilor, în schimb pe data de 6 sau 7 februarie
o sã vinã sã împartã daruri pentru copii. 
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În luna aprilie vor
fi încheiate
lucrãrile la
tronsonul 2 Mai

Primarul Nicolae Iustin Urdea
susþine cã va încheia lucrãrile
la reþeaua de canalizare pânã
în varã.

Primarii sunt nevoiþi an de an sã
apeleze la diverse artificii pentru a
face faþã iernii. Primãria Cumpãna,
spre exemplu, a apelat la ajutorul
firmelor partenere pentru a se
asigura cã drumurile din localitate
nu se vor bloca

Iarna reprezintã o provocare
pentru autoritãþile locale din mediul
rural care nu-ºi permit sã încheie
un contract cu Regia Judeþeanã de
Drumuri ºi Poduri sau cu o firmã
privatã care ar urma sã asigure
deszãpezirea drumurilor comunale.
Motivul? Contractele încheiate cu
acestea obligã primãriile sã suporte
ºi plata orelor în care utilajele
staþioneazã. De obicei, în banii
plãtiþi pentru orele de aºteptare
intrã o parte importantã din salariile
celor care sunt implicaþi în activitatea
de deszãpezire, dar ºi amortizarea
utilajelor folosite pentru deblocarea
drumurilor. 

www.ziuadeconstanta.ro

Vine zãpada, începe coºmarul

pentru localnici ºi autoritãþile

locale. ªcolile se închid,

drumurile se blocheazã,

curentul se opreºte subit ºi

mai revine când îºi aminteºte.

Captivi în
întuneric 
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Primãriile sunt
prea sãrace pentru
a asigura asistenþa
ºcolarã 

Deºi de doi ani de zile autoritãþile
locale din mediul rural au
posibilitatea sã angajeze medici,
acestea nu se înghesuie sã
recruteze cadre medicale
pentru asistenþa ºcolarã dintr-un
singur motiv: nu au bani.
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Urmarea? Sunt primari care nu primesc niciun leu, deºi
tocmai de sprijin bãnesc duc lipsã. ªi sunt primãrii cãrora
li se alocã fonduri cu duiumul într-o manierã mai mult sau
mai puþin justificatã. Aºa se face cã la Siliºtea, campioana
alocãrilor de la Consiliul Judeþean Constanþa, în 2011 au
sosit 9.500.000 de lei, bani care s-au cheltuit pentru
reabilitarea a douã drumuri comunale ce fac legãtura cu
mai multe drumuri judeþene. Doar 10% din localnici se
bucurã de investiþia fãcutã de primarul Mihai Soare în
parteneriat cu CJC. În tot acest timp, locuitorii comunei
Siliºtea aºteaptã, aproape în zadar, asfaltarea ºi construcþia
reþelei de canalizare obiective ce stagneazã din cauza lipsei
fondurilor. Iatã câteva exemple de primãrii care nu au
primit niciun ban de la CJC anul trecut: Ovidiu, Murfatlar,
Rasova, Poarta Albã, Nicolae Bãlcescu, Limanu, Costineºti,
Peºtera. „De când sunt primar, nu am primit niciun leu de
la Consiliul Judeþean pentru derularea vreunui proiect. Nu
mã numãr printre primarii care sã accepte sã încheie
contracte pãguboase cu CJC, cu valori de zeci de ori mai
mari decât cele reale“, a precizat primarul din Peºtera,
Valentin Vrabie.  

„Sãgeþile“ lui Donchi Pufleni
cãtre eoliene
Domeniul energiilor regenerabile atrage din ce în ce mai mulþi
investitori. Fie cã ºi-au fãcut averea din imobiliare, turism sau
multe alte activitãþi, bogaþii României, ºi în special cei ai
Dobrogei, au ales sã încerce cu degetul ºi „marea“
eolienelor. Cã, de, cine nu-ºi doreºte sã scoatã bani din vânt
ca din piatrã seacã?! Un exemplu elocvent este cel al lui
Donchi Pufleni, cunoscut ca investitor în fotbal ºi proprietar
de hoteluri. Iatã cã, în 2011, Pufleni a dat de gustul energiei. ADMINISTRAÞIE 6

Consilierii judeþeni împart banii din cota de 22% din impozitul pe venit ºi din cota
de 20% din cote defalcate din TVA þinând cont de raþiuni numai de ei ºtiute

Vremea rea amânã
construcþia ºcolii din

Cotu Vãii 
Primarul comunei Albeºti, Gheorghe Moldovan, sperã ca

ºcoala sã fie finalizatã pânã la sfârºitul acestui an. Pânã la
inaugurarea noii instituþii de învãþãmânt, elevii

învaþã în sediul Cãminului Cultural din Cotu Vãii

Mariana Gâju: „Nu avem
contract de deszãpezire
întrucât nu ne permitem“
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Elevii ºi sportivii din
Ghindãreºti vor avea salã de
sport

Zeii de la judeþ - pentru unii mumã, pentru alþii ciumã 

Siliºtea rãmâne campioana
alocãrilor de la CJC 
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